
 

P  R O T O K Ó Ł  

z XVIII  Sesji Rady Gminy Kruszyna odbytej w dniu 10 września 2012r. 

 

 Zagadnienia:  

 

 

1. Sprawozdanie z działalności Wójta. 

2. Informacja o sposobie załatwienia  interpelacji radnych zgłoszonych na poprzedniej 

sesji. 

3. Interpelacje i zapytania radnych. 

4. Podjęcie uchwały w sprawie podziału gminy na okręgi wyborcze. 

5. Wprowadzenie zmiany do uchwały XVII/106/12 w sprawie zaciągnięcia kredytu na 

zadanie inwestycyjne pod nazwą „Remont drogi dojazdowej do pól w miejscowości 

Widzów-Jacków Pustkowie” 

6. Wprowadzenie zmian do budżetu gminy Kruszyna na 2012 rok.  

7. Wprowadzenie zmian do Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Kruszyna. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia wezwania do usunięcia naruszenia prawa 

uchwałą Rady Gminy. 

9. Informacja z przebiegu wykonania budżetu gminy Kruszyna za I półrocze 2012r. 

 

Podjęte uchwały: 

 

 

 Nr XVIII/111/12 w sprawie zmiany uchwały XVII/106/12 w sprawie zaciągnięcia 

kredytu na zadanie inwestycyjne p.n. ”Remont drogi dojazdowej do pól w 

miejscowości Widzów-Jacków Pustkowie”, 

 Nr XVIII/112/12 w sprawie zmian do budżetu Gminy Kruszyna na 2012r., 

 Nr XVIII/113/12 w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Kruszyna, 

 Nr XVIII/114/12 w sprawie zatwierdzenia projektu oraz wniesienia wkładu własnego 

do projektu „Radosne dzieci w gminie Kruszyna” współfinansowanego przez Unię 

Europejską w ramach Europejskiego Funduszu Społecznego z Programu 

Operacyjnego Kapitał Ludzki. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

Protokół nr 18/2012 

z XVIII Sesji Rady Gminy Kruszyna odbytej w dniu 10 września 2012r. w sali nr 3 

Urzędu Gminy Kruszyna  w godz. od 10.00 – 12.30 

Obradom przewodniczy Przewodniczący Rady Gminy Radny Marian Klekot. 

Protokolant –podinspektor Grażyna Olczyk 

Radnych obecnych – 15 

W obradach Sesji udział biorą: 

1/ Wójt Gminy - Pani Jadwiga Zawadzka 

2/Zastępca Skarbnika Gminy  - Pani Olga Koćwin 

3/ Sekretarz Gminy  - Pani Małgorzata Wierzbicka 

4/ Radca Prawny – Jerzy Cieślak 

5/ Radny Rady Powiatu – Bogusław Mielczarek 

 

Porządek obrad:  

 

1. Otwarcie Sesji i stwierdzenie jej prawomocności. 

2. Przyjęcie porządku dziennego obrad Sesji. 

3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej Sesji. 

4. Sprawozdanie z działalności Wójta. 

5. Informacja o sposobie załatwienia  interpelacji radnych zgłoszonych na poprzedniej sesji. 

6. Interpelacje i zapytania radnych. 

7. Wprowadzenie zmiany do uchwały XVII/106/12 w sprawie zaciągnięcia kredytu na zadanie 

inwestycyjne pod nazwą „Remont drogi dojazdowej do pól w miejscowości Widzów-Jacków 

Pustkowie” 

8. Wprowadzenie zmian do budżetu gminy Kruszyna na 2012 rok.  

9. Wprowadzenie zmian do Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Kruszyna. 

10. Podjęcie uchwały sprawie zatwierdzenia projektu oraz wniesienia wkładu własnego do 

projektu „Radosne dzieci w gminie Kruszyna” współfinansowanego przez Unię Europejską w 

ramach Europejskiego Funduszu Społecznego z Programu Operacyjnego Kapitał Ludzki. 

11. Informacja z przebiegu wykonania budżetu gminy Kruszyna za I półrocze 2012r. 

12. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 

13. Wolne wnioski i zapytania. 

14. Zamknięcie obrad  XVIII  Sesji Rady Gminy Kruszyna. 

 

 

 

 

Streszczenie przebiegu obrad Sesji 

 

1.Otwarcie Sesji i stwierdzenie jej prawomocności.  

 

Otwarcia obrad XVIII Sesji Rady Gminy Kruszyna dokonał Przewodniczący Rady Gminy 

Marian Klekot  witając Radnych i zaproszonych. Na podstawie listy obecności stwierdza, że 

w obradach Sesji uczestniczy 15  radnych, czyli 100 % składu osobowego Rady. 

                                               ( lista obecności w załączeniu) 



2 .Przyjęcie porządku dziennego obrad Sesji. 

 

Projekt porządku obrad został Radnym przesłany.  Przewodniczący zwraca się z zapytaniem 

czy będą uwagi do proponowanego porządku. 

Pani Wójt zgłasza wniosek o rozszerzenie porządku  - podjęcie uchwały w sprawie 

zatwierdzenia projektu oraz wniesienia wkładu własnego do projektu „Radosne dzieci w 

gminie Kruszyna” współfinansowanego przez Unię Europejską w ramach Europejskiego 

Funduszu Społecznego z Programu Operacyjnego Kapitał Ludzki. W ramach tego projektu 

przedszkola doposażone zostaną w laptopy, rzutniki, meble itp. Ponadto wprowadzone 

zostaną dodatkowe zajęcia np. z języka angielskiego czy  logo rytmiki. Termin rozpoczęcia 

realizacji projektu to listopada 2012r.  

Radny Wojciech Włodarek – zgłasza wniosek o zdjęcie z porządku obrad pkt.11. 

Radny Marek Kruk – zgłasza wniosek o zdjęcie z porządku obrad pkt.7. 

Radny Paweł Łapeta – nie ma potrzeby usunięcia z obrad pkt.7 ponieważ opracowany został 

nowy projekt podziału na okręgi i ulegnie zmianie tylko załącznik do projektu uchwały. 

Radny Mariusz Dobrakowski – uważa, że zbyt wcześnie przedłożony jest projekt uchwały o 

podziale na okręgi wyborcze, ponieważ do piątku trwała konsultacje społeczne. Rada nie 

została zapoznana z wnioskami zgłoszonymi w trakcie trwania konsultacji.  

Radca Prawny – uznał, że skoro projekt nie był analizowany przez komisje rady nie powinien 

być poddany pod głosowanie na dzisiejszej sesji. 

Radny Paweł Łapeta – wnioskuje o ogłoszenie 10 minutowej przerwy. 

Przewodniczący zarządził przerwę godz.9.10 – 9.20 

Po przerwie Przewodniczący poddał pod głosowanie zgłoszone propozycje: 

1. Zdjęcie  z porządku obrad  pkt.11 – w wyniku głosowania 8 głosami „za” przy 7 

głosach „przeciw” punkt został wykreślony z porządku obrad, 

2. Wykreślenie  z porządku obrad pkt.7 – w wyniku głosowania 8 głosami „za” przy 7 

głosach „przeciw” pkt. ten został wykreślony z porządku obrad dzisiejszej sesji, 

3. Dodanie do porządku obrad punktu  - podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia 

projektu oraz wniesienia wkładu własnego do projektu „Radosne dzieci w gminie 

Kruszyna” – w wyniku głosowania 15 głosami „za” punkt przyjęty do porządku obrad, 

 

Następnie Przewodniczący poddał pod głosowanie nowy porządek obrad, który został 

przyjęty jednogłośnie tj.15 głosami „za” 

                                     ( porządek obrad podano wyżej ) 

 

3.Przyjęcie protokołu z poprzedniej Sesji. 

 

Przewodniczący stwierdza, że do protokołu z poprzedniej  sesji nie wniesiono uwag i 

wnioskuje o przyjęcie   protokołu bez odczytywania. 

W drodze głosowania wniosek zostaje przyjęty jednogłośnie, tj.  15 głosami „za. 

 

4.Sprawozdanie z działalności Wójta. 

 

 Trwają prace budowlane przy zadaniu  „Budowa świetlicy wiejskiej w Teklinowie” Termin 

realizacji do dnia 28.09.2012 r. 



Na chwilę obecną wykonywane są prace wykończeniowe oraz wyposażenie kotłowni. Na 

dzień 11.09.2012 r. zaplanowane jest spotkanie na budowie w celu omówienia dalszych prac.  

 W dniu 14.08.2012 r. odebrano  zadanie p.n. „Budowa ogólnodostępnego placu zabaw w 

miejscowości  Łęg” Wartość zadania to kwota  19.704 zł , 

 Podpisano w dniu 12 lipca 2012 roku umowę z Przedsiębiorstwem Konsultacyjno – Doradczo 

– Usługowym „WODREX” na opracowanie projektu technicznego wraz z przedmiarem 

robót, kosztorysem inwestorskim i specyfikacją techniczną dla zadania p.n. „Remont drogi 

dojazdowej do gruntów rolnych w miejscowościach Widzów i Jacków Pustkowie”. Koszt 

opracowania projektu wyniesie 2.952zł, 

 Przeprowadzono postępowanie przetargowe na zadanie p.n. „Remont drogi dojazdowej do 

gruntów rolnych w miejscowościach Widzów i Jacków Pustkowie”. W wyznaczonym 

terminie złożono 6 ofert. Wybrano ofertę Przedsiębiorstwo Robót Drogowo – Mostowych                               

za cenę 297.776zł, 

 Zakończono zadanie p.n. „Rozbudowa sieci i urządzeń energetycznych dla potrzeb 

oświetlenia drogowego na terenie gminy Kruszyna” uzyskując niezbędne pozwolenia od 

Nadzoru Inwestorskiego w Częstochowie oraz podpisując niezbędne umowy z Tauron 

Energia S.A. na sprzedaż energii elektrycznej skutkujące możliwością świecenia wszystkich 

obwodów. Wartość końcowa robót budowlanych prowadzonych przez  „INSTAL-LUX” 

Firma Usługowa, Instalatorstwo Elektryczne i Ogólnobudowlane Ryszard Rauchut, z siedzibą 

w Kamienicy 58.450,10 zł brutto. Wartość nadzoru inwestorskiego pełnionego przez Pana 

Adama Panicza 2.295,00 zł brutto. 

 W ramach inwestycji wykonano oświetlenie w miejscowości: 

 Kruszyna ul. Kościuszki - droga gminna nr 694001 S, 

 Lgota Mała ul. Leśna - droga gminna nr 694008 S, 

 Kolonia Baby - droga gminna nr 694004 S. 

 Trwają prace nad opracowaniem projektu „Rozbudowa oraz przebudowa wolnostojącego 

garażu strażnicy OSP Kruszyna”. Wartość zadania to kwota 11.685zł, termin realizacji 

opracowania do dnia 17.10.2012 r. 

 Trwają prace nad opracowaniem projektu „Budowa garażu strażnicy OSP Jacków”.  Koszt 

opracowania wyniesie 18.20zł  z termin realizacji do dnia 27.12.2012 r. 

 Trwają prace nad opracowaniem projektu „Przebudowa odwodnienia ulicy Krótkiej w 

miejscowości Lgota Mała”. Wartość projektu to kwota  9.840zł a termin realizacji do dnia 

20.12.2012 r. 

 Trwa przygotowanie zadania p.n. „Remont pomieszczeń w remizie strażackiej w Lgocie 

Małej ul. Główna 20, 42-282 Kruszyna” obejmującego remont podłogi oraz instalacji 

elektrycznej wewnętrznej.  

 Obecnie wysłano zapytanie: 

 na wykonanie wylewki betonowej – termin składani ofert 12.09.2012 r. 

 na wykonanie instalacji elektrycznej wewnętrznej – termin składani ofert 13.09.2012 r 

 Ponadto trwa rozpoznanie rynku odnośnie zakupu materiałów budowlanych w tym płytki, 

klej, i inne niezbędne materiały do wykonania warstwy wierzchniej posadzki z płytek 

gresowych. 

 Trwają prace remontowe w budynku strażnicy OSP Kruszyna a związane z usunięciem 

skutków zalania parteru.  



 Zaplanowano wymianę 3 okien w pomieszczeniu orkiestry oraz drzwi wejściowych głównych 

Ponadto zaplanowano wymianę drzwi frontowych prowadzących do pomieszczeń zaplecza 

sali oraz pomieszczenia spotkań strażaków.   

 W celu przywrócenia świetności pomieszczenia orkiestry zakupiono niezbędne materiały 

budowlane za kwotę 5322,13 zł. Prace będą wykonywane we własnym zakresie przy czym 

wykonanie posadzki z płytek będzie zlecone firmie zewnętrznej.  

 W okresie wakacji przeprowadzone zostały remonty we wszystkich placówkach oświatowych  

 Wykonano wszystkie prace realizowane w ramach środków funduszu sołeckiego, 

 Przewidziane są  przetargi na działki w Bogusławicach i  Jackowie, 

 Zlecono opracowanie operatu szacunkowego działki w Jackowie na której zlokalizowany jest 

sklep spożywczy, 

 Złożone zostały uzupełnienia do wniosku o dofinansowanie kanalizacji Jacków-Baby II etap, 

 Złożony został wniosek o rozliczenie końcowe zadanie pn „remont placu przedcmentarnego 

w Kruszynie”, 

 W ramach małych projektów złożony został wniosek o zorganizowanie internetowego 

centrum edukacyjnego w sołectwie Widzów, 

 Dokonano drobnych napraw  dróg gminnych, 

 Wójt Gminy wyjaśniała na jakiej podstawie Gmina pobiera opłatę wodomierzową, 

 Wydano 112 decyzji dla mieszkańców Widzowa w sprawie naliczenia opłat adiacenckich  

oraz  15 decyzji dla mieszkańców Jacków-Baby. 

 

 

5.Informacja o sposobie załatwienia  interpelacji radnych zgłoszonych na poprzedniej sesji. 

Przewodniczący Rady przedstawia informację o realizacji interpelacji i wniosków 

zgłoszonych przez Radnych i Sołtysów na poprzedniej Sesji. 

Uwag nie wniesiono. 

 

6.Interpelacje i zapytania radnych. 

 

Radny Paweł Łapeta  

 Wnioskuje o podjęcie działań mających na celu poprawę stanu nawierzchni drogi gminnej 

do P.Kaleta, 

Radny Henryk Kowalski 

 W związku z licznymi pytaniami mieszkańców  dotyczącymi opłaty wodomierzowej 

proszę o przygotowanie informacji w formie ogłoszenia na podstawie jakich przepisów 

pobierana jest ta opłata, 

 Na ul.Ogrodowej zaplanowane było ustawienie 3 lamp oświetleniowych – w jakim czasie 

będzie to zrobione? 

 Prosi o udzielenie odpowiedzi na piśmie w sprawie dowozu dzieci z Bogusławice do 

szkoły, 

 

Radny Adam Musiał 

 wniosek o przywrócenie oświetlenia przy dworcu PKP, 



 kolejny wniosek dotyczy ustawienia lustra przy wyjeździe z  ul.Dworcowej,  

 

Radny Marek Kruk 

 Od kiedy zaczną obowiązywać nowe przepisy w sprawie odbioru nieczystości i jakie 

rozwiązania w tym zakresie będą proponowane na terenie naszej gminy? 

 Na jakim etapie znajdują się przygotowania do zmiany nazw ulic, od kiedy można 

wymieniać dokumenty? 

 

Radny Józef Wąsikiewicz 

 Z kim podpisana została umowa na dowóz dzieci? 

 

Radna Joanna Zasępa 

 Zobowiązać właścicieli trzech nieruchomości przy ul.Kościelnej do ich 

uporządkowania, są to działki o numerach 738, 739 i 740, 

 Na jednej nieruchomości znajduje się duży krąg betonowy który zagraża 

bezpieczeństwu dzieci, w związku z powyższym proszę o jego usunięcie, 

 Wyrównać wjazd do przedszkola w Kruszynie, 

 

Radny Arkadiusz Wróbel  

 Zobowiązać właściciela nieruchomości bo byłym CPN do jego uporządkowania oraz 

zabezpieczenia, 

 

Radna Wanda Krawczyk 

 Wniosek o wybudowanie 3 punktów świetlnych za zajazdem „Kruszyna”, 

 

Radna Wiesława Domagała 

 Zgłasza wniosek o wykonanie malowania sprzętu na placu zabaw w Lgocie Małej, 

 

Radny Roman Kołaczkowski 

 wniosek o wykonanie analizy w sprawie kosztów wykonania oceny energetycznej 

budynku szkoły w Jackowie, 

 

Radny Mariusz Dobrakowski 

 Podjąć rozmowy z przewoźnikiem świadczącym usługi przewozowe dzieci do szkół w 

sprawie możliwości uruchomienia kursów po terenie gminy celem dowozu 

mieszkańców do miejscowości gminnej, 

 

Sołtys wsi Jacków Marek Łapeta 

 Wniosek o wybudowanie punktu świetlnego przy drodze powiatowej / za budynkiem 

szkoły/ 

 

Sołtys wsi Łęg Tomasz Kucharski 

 Podjąć działania w celu poprawy stanu nawierzchni drogi Łęg-Szczepocice oraz w 

kierunku Radomska, 

 Przeanalizować możliwość ustawienia w Łęgu karuzeli, 



 

Sołtys wsi Henryk Domagała 

 Zgłosić do ZE awarie lamp na słupach przy ul.Słonecznej oraz ul.Głównej, 

 Podjąć działania w sprawie bobrów blokujących przepływ wód przez przepusty, 

 Skierować pismo do Agencji Nieruchomości Rolnych o wykoszenie oraz 

uporządkowanie  nieruchomości stanowiące ich własność, 

 

Sołtys wsi Wikłów Kamil Cichy 

 Wniosek o wymianę dwóch żarówek w oświetleniu ulicznym, 

 

Sołtys wsi Tadeusz Łapeta 

 Zobowiązać właściciela nieruchomości na której znajduje się zdewastowany budynek 

do jego uporządkowania, 

 Podjąć działania w celu uporządkowania nieruchomości stanowiące własność gminy 

bądź Agencji Nieruchomości Rolnych. 

 

7.Wprowadzenie zmiany do uchwały XVII/106/12 w sprawie zaciągnięcia kredytu na zadanie 

inwestycyjne pod nazwą „Remont drogi dojazdowej do pól w miejscowości Widzów-Jacków 

Pustkowie” 

 

Przewodniczący informuje, że temat analizowany był szczegółowo na posiedzeniach komisji. 

Następnie zwraca się z zapytaniem czy będą uwagi bądź pytania? 

Głosów do dyskusji nie zgłoszono, dlatego też po odczytaniu projektu uchwał 

przeprowadzono głosowanie. Wynik głosowania – 15 głosów „za” 

 

/Uchwała Nr XVIII/111/12 stanowi załącznik do protokołu/ 

 

8.Wprowadzenie zmian do budżetu gminy Kruszyna na 2012 rok.  

 

Proponowane zmiany do budżetu były przedmiotem posiedzenia komisji Rady Gminy. Uwag 

nie zgłoszono. Następnie Przewodniczący odczytuje projekt głosowania po czym zarządza 

głosowanie. Wynik głosowania – 15 głosów „za” 

 

/Uchwała Nr XVIII/112/12 stanowi załącznik do protokołu/ 

 

9.Wprowadzenie zmian do Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Kruszyna. 

 

Projekt uchwały w sprawie zmian WPF analizowany był na wspólnym posiedzeniu komisji 

Rady Gminy. Zapytań nie zgłoszono. W drodze głosowania uchwała przyjęta jednogłośnie tj. 

15 głosami „za” 

/Uchwała Nr XVIII/113/12 stanowi załącznik do protokołu/ 

 



10.Podjęcie uchwały sprawie zatwierdzenia projektu oraz wniesienia wkładu własnego do 

projektu „Radosne dzieci w gminie Kruszyna” współfinansowanego przez Unię Europejską w 

ramach Europejskiego Funduszu Społecznego z Programu Operacyjnego Kapitał Ludzki. 

 

Przewodniczący zwraca się z zapytaniem – czy będę uwagi bądź pytania? 

Głosów do dyskusji nie zgłoszono. Następnie po odczytaniu projektu uchwały 

Przewodniczący zarządza głosowanie w wyniku którego uchwała przyjęta jednogłośnie tj.15 

głosami „za” 

/Uchwała Nr XVIII/114/12 stanowi załącznik do protokołu/ 

 

 

11.Informacja z przebiegu wykonania budżetu gminy Kruszyna za I półrocze 2012r. 

 

Przewodniczy informuje, ze informację z przebiegu wykonania budżetu wszyscy Radni 

otrzymali. Informacja powyższa była analizowana przez Komisję Gospodarki i Mienia. 

Przewodniczący oddaje głos Przewodniczącemu Komisji  Radnemu Józefowi Wąsikiewicz  w 

celu przedłożenia opinii.  

 Ponadto Przewodniczący Rady informuję, że sprawozdanie zostało złożone w Regionalnej 

Izbie Obrachunkowej  w celu uzyskania opinii. 

Uwag i wniosków nie zgłoszono. Przewodniczący zarządza głosowanie w wyniku, którego 

informacja została przyjęta 15 głosami „za”. 

 

12.Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 

Odpowiedzi na pytania udzieliła Wójt Gminy P.Jadwiga Zawadzka: 

 wnioskowana do remontu droga znajduje się na terenie gminy Kłomnice i jej naprawa 

będzie możliwa po podpisaniu porozumienia z tamtejszą gminą, 

 pobór opłaty wodomierzowej funkcjonuje od kilku lat i nie ulega zmianie, ale zgodnie 

z wnioskiem takie ogłoszenia możemy przygotować, 

 w sprawie przywrócenia oświetlenia prowadzone są aktualnie rozmowy oraz 

dokonywany jest szacunek kosztów, 

 lustro zostanie zakupione w najbliższym czasie, 

 uchwały w sprawie śmieci muszą być podjęte do końca bieżącego roku a od 1 lipca 

2013r. będziemy prowadzić odbiór odpadów, 

 umowa dotycząca przewozu dzieci zawarta została z firmą P.Łukasza Kotyla z 

Cykarzewa, 

 wniosek w sprawie dobudowy punktów świetlnych potraktowany zostanie jako 

wniosek do budżetu, 

 malowanie płacy zabaw zaplanowane jest na rok przyszły, 

 zrobimy rozpoznanie w sprawie wykonania oceny energetycznej budynku szkoły, 

 będziemy rozmawiać z przewoźnikiem aby uruchomił dodatkowy kurs dla 

mieszkańców, 

  sprawa bobrów była omówiona na spotkaniu z sołtysami, 

 skierujemy pismo do właściciela nieruchomości położonej w miejscowości Baby o 

uporządkowanie, 

 wniosek o ustawienie karuzeli przyjęty zostanie jako wniosek do budżetu. 

 



Na pozostałe pytanie odpowiedzi udzielił Kierownik Referatu Gospodarki Komunalnej 

Zbigniew Zasępa: 

 uchwała dotycząca wprowadzenia nazw ulic została uchylona w części dotyczącej 

dróg wewnętrznych, po otrzymaniu zgody właścicieli nieruchomości przez które 

przebiegają drogi przygotowany zostanie projekt nowej uchwały, ponadto na chwilę 

obecną nie posiadamy środków finansowych na wprowadzenie oznakowania, 

 w sprawie uporządkowania nieruchomości w Kruszynie skierowane zostaną  pisma do 

właścicieli nieruchomości,  

 ubytki w drodze gminnej w miejscowości Łęg i Kijów zostaną usunięte, natomiast w 

sprawie naprawy nawierzchni drogi znajdującej się na terenie Radomska  - skierujemy 

pismo do zarządcy, 

 usterki dotyczące oświetlenia ulicznego przekażemy do Zakładu Energetycznego. 

13.Wolne wnioski i zapytania. 

W tym punkcie głos zabrał radny Powiatu P.Bogusław Mielczerek zwracając się do 

zebranych o: 

 zgłaszanie wniosków do przyszłorocznego budżetu powiatu, 

 przeanalizowanie możliwości uczestniczenia delegacji z gminy w uroczystościach 

związanych z rocznicą „Bitwy pod Ewiną”, 

 poparcie projektu ustawy o finansach publicznych, która dałaby możliwość 

zwiększenia środków finansowych do gmin. 

Przewodniczący rady zwrócił się do Radcy Prawnego o wyjaśnienie sprawy związanej z 

wezwaniem Rady Gminy do usunięcia naruszenia w sprawie wynagrodzenia Wójt Gminy. 

Radca Prawny wyjaśniła, że Rada winna podjąć w tej kwestii stosowną uchwałę, która była 

jeż niejednokrotnie omawiana. W dalszym etapie Wójt może złożyć wniosek do Sądu 

Administracyjnego.  

Radna Wanda Krawczyk – zgłasza wniosek o usunięcie ubytków w drodze za Zajazdem w 

Wikłowie. 

W odpowiedzi Kierownik Referatu Gospodarki Komunalnej informuje, że droga ta nie 

posiada zarządcy w związku z czym występuje problem z jej naprawą.  

 

Dodatkowa Wójt Gminy poinformowała zebranych, że skierowane zostało pismo do 

Generalnej Dyrekcji Dróg Krajowych i Autostrad w sprawie nieodpłatnego przekazania 

budynku zajazdu na rzecz gminy.  

 

Dodatkowa radca Prawny poinformował, że zapadł już wyrok w sprawie boiska Orlik w 

Kłomniach. Teraz podjęta zostanie decyzja co do złożenia skargi kasacyjnej. Złożenie skargi 

wiązać się będzie z poniesieniem dodatkowych opłat. Dlatego też musimy się zastanowić czy 

należy podjąć takie kroki.  

 

 

14.Zamknięcie obrad  XVIII Sesji Rady Gminy Kruszyna. 

 

Ponieważ ustalony porządek obrad został w całości zrealizowany Przewodniczący zamyka 

obrady XVIII Sesji Rady Gminy Kruszyna. 

 

Protokół sporządziła: 

Grażyna Olczyk 


